
                       
     PROTOKÓŁ  Nr 9/2011 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług 
z dnia 11 kwietnia  2011r. 

Obecni:

1. Dariusz Kur               -  Przewodniczący Komisji
2. Henryk Wójcik          -  Zastępca Przewodniczącego
3  Aleksandra Świeżak  -  Członek Komisji
4. Danuta Opłotna         -  Członek Komisji
5. Adam Wojtyra           -  Członek  Komisji

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Białek Sebastian – pracownik Wydziału UGK
2. Augustyniak Piotr – pracownik Wydziału UGK
3. Sarnowski Andrzej – lekarz weterynarii

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek:

1. Odczytanie i przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji z dnia 7 marca 
2011roku.

2. Pisma korespondencyjne.
3. Czipowanie psów.
4. Wyniki wyborów do Mazowieckiej Izby Rolniczej.
5. Sprawy różne i ustalenie kolejnego terminu komisji.

Ad 1. 

Przewodniczący komisji Pan Dariusz Kur odczytał treść protokołu z posiedzenia 
komisji, które odbyło się w dniu 21.03.2011r., radni zapoznali się z jego treścią i 
przyjęli sporządzony protokół nr 8/2011.

Proponowany porządek został przyjęty.



Ad 2. 

Pismo korespondencyjne wystosowane przez Komendanta Komisariatu Policji 
w Tłuszczu  podinsp. Zenona Maćkowiaka, przyjęte na dziennik 
korespondencyjne w dniu 25 marca 2011r., zarejestrowane pod nr 1319 
dotyczące prośby rozważenia możliwości wyasygnowania środków finansowych 
z budżetu Gminy Tłuszcz w kwocie 16 500,00zł na dofinansowanie zakupu 
samochodu służbowego dla potrzeb Komisariatu Policji w Tłuszczu – załącznik 
nr 1 do niniejszego protokołu.
Komisja zapoznała się z treścią pisma i popiera prośbę Komendanta. Na V Sesji 
Rady Miejskiej zostało zajęte również stanowisko w sprawie tego pisma przez 
Burmistrza Tłuszcza.

Ad 3.
Zaproszony na posiedzenie komisji lekarz weterynarii Andrzej Sarnowski został 
poproszony o wyrażenie swojej opinii na temat czipowania psów z terenu 
Gminy Tłuszcz.

Lek. Weterynarii Andrzej Sarnowski uważa, że jeśli czipowanie psów zostałoby 
wprowadzone w Gminie Tłuszcz to i gminy sąsiadujące powinny wprowadzić 
ten obowiązek, a nawet cały powiat. W innym przypadku nie zda to egzaminu i 
nie sprawdzi się w takim stopniu jak powinno. Dodatkowo również, oprócz 
osoby, która założyła by te znaczniki psom powinny być osoby, które po 
złapaniu takiego psa mogły odczytać i zweryfikować zakodowane informacje. 
Pan Sarnowski zauważył również, iż maleje populacja psów corocznie 
szczepionych, coraz więcej właścicieli zaniedbuje i ten obowiązek. Według 
obserwacji własnych  weterynarza około 1500 – 1400 psów zostało 
zaszczepionych w ubiegłym roku. Pan Sarnowski  dodał, że na chwilę obecną 
jest firma, która wyłapuje bezdomne psy z terenu gminy, jednakże świadczone 
przez nią usługi są zbyt drogie.

Radny Wójcik przyznał rację,  że płacone należności firmie z Mińska 
Mazowieckiego są za wysokie i nie zgadza się na to, aby tak było dalej. Dlatego 
też radni powinni coś z tym zrobić, dlatego chcieli by spróbować namówić Pana 
Sarnowskiego oraz włodarzy gminy do podjęcia działań w tym zakresie.

Pan Sarnowski stwierdził, że nie widzi problemu, aby podjąć działania 
zmierzające do wprowadzenia czpiowanie czworonogów w Gminie Tłuszcz.

Radna Opłotna zwróciła się z pytaniem do Pana Sarnowskiego, czy sterylizacja 
psów przyniosła by pozytywny skutek, i jaki jest jej koszt.
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Pan Sarnowski w odpowiedzi poinformował, że sterylizacja skuteczna jest na 
okres 6 miesięcy, koszt szczepionki to około 35 zł.

Komisja wnioskuje do Burmistrza, aby pracownik merytoryczny rozeznał się w 
procedurach dotyczących obowiązkowego przeprowadzenia czipowania psów z 
terenu Gminy Tłuszcz oraz podjęcie ewentualnych działań.
Ww. wniosek został przyjęty przez radnych jednogłośnie.

Ad 4.
Piotr Augustyniak został poproszony o przedstawienie wyników wyborów do 
Mazowieckiej Izy Rolniczej, które odbyły się 3 kwietnia 2011r. w Urzędzie 
Miejskim w Tłuszczu.
Frekwencja na wyborach wynosiła 76 osób.
Startowało 4 kandydatów, którzy uzyskali następującą liczbę głosów:

− Bogdan Milczarek – 46 głosów,
− Leszek Banaszek – 32 głosy,
− Adam Milczarek – 26 głosów,
− Mirosław Sarnowski – 4 głosy.

Do Mazowieckiej Izby Rolniczej przeszło z naszej gminy dwóch kandydatów, 
którzy uzyskali największe poparcie.

Piotr Augustyniak poinformował również, że jest w trakcie przygotowywania 
projektów uchwał w sprawie uporządkowywania nazw niektórych miejscowości 
z Gminy Tłuszcz. Przygotowane projekty zostaną przedłożone radnym w 
późniejszym terminie.

Ad 5.
Radna Opłotna wnioskuje o utwardzenie odnogi ul. Mostowej na osiedlu Górki 
w Jasienicy oraz utwardzenie ul. Letniskowej na osiedlu Górki – źródło 
finansowania: bieżące utrzymanie dróg gminnych.
Ww. wniosek został przyjęty przez radnych jednogłośnie.

Radny Wójcik i Wojtyra wnioskują o modernizację drogi od ronda w m. Kury 
przez m. Oładki do Chrzęsnego (do ul. Zamkowej) - źródło finansowania: 
bieżące utrzymanie dróg gminnych.
Ww. wniosek został przyjęty przez radnych jednogłośnie.

Radny Wojtyra wnioskuje o uzupełnienie nawierzchni ulicy- drogi Grabów – 
Jaźwie - źródło finansowania: bieżące utrzymanie dróg gminnych.
Ww. wniosek został przyjęty przez radnych jednogłośnie.
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Radna Świeżak wnioskuje o remont zapadniętego chodnika na ul. 
Podkowińskiego w Mokrej Wsi. źródło finansowania: bieżące utrzymanie dróg 
gminnych.
Ww. wniosek został przyjęty przez radnych jednogłośnie.

Radny Kur wnioskuje o uprzątnięcie terenu na którym stał Dom Nauczyciela w 
Kozłach (na którym ma postać SUW). Radny wnioskuje również o wysłanie 
zawiadomienia do właściciela posesji w Jarzębiej Łące Pana Owczarskiego dot. 
uprzątnięcia działki na której miał powstać Wiejski Dom Kultury.
Ww. wniosek został przyjęty przez radnych jednogłośnie.

Komisja wnioskuje o nadanie biegu w sprawie ogłoszenia postępowania 
przetargowego dot. transportu i utylizacji eternitu.
Ww. wniosek został przyjęty przez radnych jednogłośnie.

Komisja wnioskuje o podjęcie pilnych działań skierowanych w kierunku 
przeprowadzenia zbiórki foli po sianokiszonkach i worków po nawozach. 

Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 27 kwietnia 2011 r. 
godzina na 9.00.

Na tym protokół zakończono.
                                                                   

                                                                    Przewodniczący Komisji 

                                                                             Dariusz Kur 

Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy
Data utworzenia dokumentu: 14.04.2011r
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